
وزیر ورزش: برای ادامه لیگ به تیم ها 
فرصت آماده سازی می دهیم

وزیر ورزش و جوانان در حاشیه بازدید از فدراسیون 
پزش��کی ورزش��ی به باش��گاه ها اطمینان داد پیگیری 
مس��ابقات و لیگ ه��ا به یک ب��اره نخواهد ب��ود و زمان 
لازم برای آماده س��ازی و تمرینات تیم ها در نظر گرفته 
می شود. مسعود سلطانی فر درباره وضعیت ورزش ایران 
در شرایط کرونایی، اظهار کرد: در جلسه ستاد مقابله با 
کرونا در ورزش که در فدراسیون پزشکی ورزشی برگزار 
شد، با حضور اساتید و پزشکان بزرگوار این فدراسیون 
مباحث مثبتی مطرح و اطلاعات خوبی رد و بدل شد. 
همان طور که مستحضرید، به منظور قطع زنجیره کرونا 
تمام اماکن ورزشی و باشگاه ها تعطیل شده است، با این 
حال ورزش��کاران حرفه ای و آماتور با آموزش هایی که 
دیدند و همت خودشان فعالیت های خود را کاملا تعطیل 
نکرده اند و در منزل با استفاده از ابزار و امکاناتی که دارند 
به تمرینات شان ادامه می دهند. وی افزود: به هرحال الان 
حدود یک ماه و نیم است مسابقات ورزشی در سطوح 
مختلف و در تمام رشته ها متوقف شده است تا بتوانیم از 
شیوع و گسترش این بیماری جلوگیری کنیم. باید ببینیم 
برنامه های مقابله با کرونا و موفقیت های حاصله چگونه 
بوده است تا بتوانیم با افق بهتری برای ادامه مسابقات 
مختلف تصمیم گیری کنیم. وزیر ورزش و جوانان ادامه 
داد: در هر صورت ما از دوس��تان خواس��تیم با توجه به 
وضعیتی که در کشور هست، حداکثر تا پایان هفته آینده 
به جمع بندی متناس��ب با سیاست هایی که ستاد ملی 
مقابله با کرونا تدوین خواهد کرد و توصیه هایی که آنها 
خواهند داشت، برسیم. وی تصریح کرد: قطعا پیگیری 
مسابقات و لیگ ها به یک باره اتفاق نخواهد افتاد و ستاد 
مقابله با کرونا در ورزش زمان لازم را برای آماده س��ازی 

و تمرینات تیم ها در نظر خواهد گرفت.

یوفا: لیگ های اروپایی را لغو نکنید

اتحادی��ه فوتب��ال اروپا به لغو لی��گ برتر بلژیک به 
خاطر شیوع ویروس کرونا واکنش نشان داد. به نقل از 
سایت گل، اتحادیه فوتبال اروپا )یوفا( به اعضای خود 
اعلام کرده تعطیلی لیگ های داخلی در شرایط کنونی 
منطقی نیست و باید منتظر بمانند تا ببینند وضعیت 
شیوع ویروس کرونا به کجا می رسد. واکنش یوفا به این 
خاطر اس��ت که روز گذشته سازمان لیگ برتر فوتبال 
بلژیک لغو کامل لیگش به دلیل ش��یوع ویروس کرونا 
را اعلام کرد. اتحادیه فوتبال اروپا بعد از تصمیم گیری 
سازمان لیگ بلژیک به تمام اعضایش نامه ارسال کرده 
و از آنها خواس��ته تصمیم عجولانه نگیرند تا در زمان 

مناسب تصمیم گیری شود.

لغو مسابقات وزنه برداری
 تا 3 ماه آینده

برگزاری مس��ابقات وزنه برداری ت��ا پایان ماه ژوئن 
میلادی لغو ش��د. به گزارش ایسنا، مسابقات کلمبیا و 
قهرمانی قاره ها آخرین رویدادهای گزینش��ی المپیک 
بودند که در تقویم فدراسیون جهانی وزنه برداری قرار 
داش��تند و  پس از آن تکلیف وزنه برداران راه یافته به 
المپیک توکیو مش��خص می شد اما با گسترش شیوع 
ویروس کرونا در سراس��ر جهان، برگزاری مس��ابقات 
قهرمان��ی قاره ها در ماه آوریل لغو و به اواخر ماه ژوئن 
)اوایل تیر( موکول شد. اکنون با توجه به لغو المپیک 
در سال ۲۰۲۰، مسابقاتی که قرار بود ماه ژوئن برگزار 
شوند نیز لغو شده است. در حال حاضر تنها مسابقات 
قهرمانی اروپا در ماه ژوئن باقی مانده که به نظر می رسد 
این رویداد هم لغو خواهد شد. فدراسیون جهانی پس 
از لغو المپیک اعلام کرد بزودی درباره ادامه مسابقات 
تصمیم گیری می کند و اکنون باید دید تکلیف آخرین 
رویداد گزینش��ی المپیک در قاره ها چه می ش��ود؛ به 
نظر می رس��د فدراس��یون جهانی باید تقویم جدیدی 

را ارائه کند. 

اسطوره باشگاه آتالانتا 
به خاطر کرونا درگذشت

اس��طوره باش��گاه آتالانتای ایتالیا به دلیل ابتلا به 
ویروس کرونا جان خود را از دست داد. باشگاه آتالانتای 
ایتالیا خبر داد زکریا کومیتی، ستاره سابق این باشگاه 
به دلیل ابتلا به ویروس کرونا درگذش��ت. گلر س��ابق 
آتالانتا یکی از ستاره های نسل طلایی این باشگاه بود 
که موفق شدند سال 1963 قهرمان جام حذفی ایتالیا 
شوند. او از س��ال 1957 تا 1968 یازده فصل متوالی 
سنگربان آتالانتا بود و یکی از اسطوره های این باشگاه 

ایتالیایی به شمار می آید.

اخبار

ورزشی

۲ نامه پیاپی AFC درباره انتخاب سرپرس��ت دبیرکلی 
فدراسیون فوتبال با بیان برخی جزئیات نشان می دهد نقشه 
تعلیق فوتبال ایران از داخل طراحی شده است. فوتبال ایران 
پس از پش��ت سر گذاش��تن روزهای تلخ و سخت، خود را 

آماده برگزاری انتخاب��ات در روز 
۲5 اس��فند 98 می ک��رد اما فیفا 
اعلام کرد تا زمان اصلاح نش��دن 
اساس��نامه نباید انتخابات برگزار 
شود. فدراس��یون جهانی فوتبال 
خواستار تعویق انتخابات و اصلاح 
فوری اساسنامه شد، در حالی که 

پیش از این انتخابات با همین اساس��نامه برگزار شده بود و 
منتخبان آن س��کاندار فوتبال کش��ور در سال های گذشته 
بودند. اخیرا نیز برای نخستین بار AFC به موضوع انتخاب 
سرپرست جدید دبیرکلی فدراسیون فوتبال ایران ورود کرده و 
با استناد به اساسنامه، انتخاب مهدی محمدنبی را غیرقانونی 
دانس��ته و اعلام کرده همچنان ابراهیم شکوری را دبیرکل 
فدراسیون می داند؛ فردی که طبق همین اساسنامه شرایط 
لازم برای حضور در پست دبیرکلی را نداشت و بدون سابقه 
مدیری��ت 16 ماه در این جایگاه نشس��ت اما خبری از ورود 
AFC و فیفا به چنین تخلف آش��کاری نبود. دقیقا 16 ماه 
پیش ممبینی، عضو هیأت رئیسه فدراسیون فوتبال از انتخاب 
شکوری به عنوان دبیرکل انتقاد کرده و فرآیند این انتخاب 
را زیر س��وال برده بود اما از جانب AFC مکاتبه ای در این 
  باره با فدراسیون ایران صورت نگرفت. حال سوال این است:
چرا با گذشت این همه مدت کنفدراسیون فوتبال آسیا این بار 
چنین حساسیتی نشان داده و فوتبال ایران را تهدید می کند؟ 
ماجرا زمانی جالب تر می ش��ود ک��ه AFC پس از نامه اول، 
پاسخ فدراسیون ایران را نپذیرفت و در نامه دوم خود اعلام 
کرد مدارک و ش��واهدی دارد که نشان می دهد کارها طبق 
روال پیش نرفته است! اینکه چگونه این مدارک و شواهد به 
دس��ت کنفدراسیون فوتبال آسیا رسیده جای سوال دارد و 
مشخص نیست AFC چگونه در جریان ریز اتفاقات فوتبال 

ایران ق��رار دارد. تردیدی وجود ندارد که عوامل و عناصری 
در داخل کش��ور، نهادهای بین المللی را نسبت به رویدادها 
و اتفاقات فوتبال ایران در ماه های اخیر حس��اس تر کرده و 
بعضا اطلاعات نادرست و تحریف شده ای به آن سوی مرزها 
منتقل می کنند. در عین حال ارتباط ها 
و کانال هایی برای اعمال فشار از این 
طریق وجود دارد که موجب حساسیت 
و ورود مستقیم کنفدراسیون فوتبال 
آس��یا به ماجرا شده اس��ت. شنیده 
می ش��ود اتاق فکری شکل گرفته که 
سناریوی تعلیق فدراسیون فوتبال را 
دنبال می کند و در پی آن تئوریس��ین های پشت پرده برای 
در دست گرفتن قدرت از طریق شکل گیری کمیته انتقالی 
تلاش می کنند؛ کمیته ای که بتواند بر مبنای همان ارتباطات 
زمینه بازگشت برخی جریان ها و افراد خاص را فراهم کند. 
در عی��ن حال برخی عناصر جریانی که پیش از این تمایلی 
به برگزاری انتخابات در ۲5 اس��فند نشان نمی دادند، منافع 
فوتبال ایران را از طریق مخابره اطلاعات نادرست به فیفا و 
AFC تهدید می کنند. تردیدی وجود ندارد که در موضوع 
اخیر انتصاب سرپرست دبیرکلی همه تشریفات و اقدامات باید 
ب��ه صورت قانونمند و طبق ضوابط پیش برود، با این وجود 
ورود فیفا و AFC و ۲ نامه پیاپی کنفدراسیون فوتبال آسیا 
نشان می دهد برخی جریان ها تا زمان حصول نتایج مدنظر 
خودش��ان دست بردار نیس��تند و همچنان تلاش می کنند 
بحران های تازه ای برای فدراسیون فوتبال ایران ایجاد کنند. 
تشدید نظارت و بررسی گزینه های احتمالی می تواند چهره 
تئوریس��ین های این ماجرا را نمایان کند که با کارش��کنی، 
اخلال، مکاتبه و مذاکره با نهادهای بین المللی منافع و آینده 
فوتبال کشور را در این مقطع به خطر انداخته اند. با این شرایط 
 لازم اس��ت هیأت رئیسه فدراسیون با رعایت تمام تشریفات

ذکر ش��ده در نامه AFC نسبت به انتخاب دبیرکل جدید 
اقدام کند تا اجازه سوءاس��تفاده و تکمیل سناریوی مدنظر 

قدرت طلبان در این مقطع فراهم نشود.

با توجه به آسیب دیدگی شدید چندی پیش حسن یزدانی و 
علیرضا کریمی، لغو برگزاری المپیک در تابستان ۲۰۲۰، فرصت 
مناسبی را برای بازگشت این ۲ کشتی گیر به روزهای اوج فراهم 
خواهد کرد. سرانجام کمیته بین المللی المپیک با توجه به شیوع 

گس��ترده وی��روس کرون��ا در جهان و 
درخواست بس��یاری از کشورها اعلام 
کرد رقابت های المپیک ۲۰۲۰ توکیو 
با تاخیر یک ساله، تابستان سال ۲۰۲1 
برگزار خواهد شد. با توجه به لغو بسیاری 
از رقابت های بین المللی در رشته های 
مختلف ورزش��ی از جمله مس��ابقات 

کسب سهمیه در قاره های مختلف، این تصمیم IOC با استقبال 
فدراسیون های جهانی مواجه شد. همان طور که سرمربیان تیم های 
ملی کشتی آزاد و فرنگی ایران نیز این اتفاق را به سود کشتی 
ایران دانس��تند، تعویق المپیک توکیو به سود ۲ چهره شاخص 
تیم ملی کش��تی آزاد ایران بود. حسن یزدانی و علیرضا کریمی 
آذر ماه سال گذشته و در جریان برگزاری رقابت های کشتی آزاد 
جام باشگاه های جهان در بجنورد دچار آسیب دیدگی شدید شدند؛ 
اتفاقی که باعث دوری چند ماهه این دو کش��تی گیر از میادین 
شد و چگونگی حضور یزدانی و کریمی در المپیک ۲۰۲۰ توکیو 
را ب��ا اما و اگرهای زیادی روبه رو کرد. هر چند یزدانی و کریمی 
پس از انجام اقدامات پزشکی لازم به مرور تمرینات خود را از سر 
گرفتند اما فرصت محدود چند ماهه تا المپیک تابستانی ۲۰۲۰ 
نگرانی های زیادی را درباره رسیدن این دو کشتی گیر به شرایط 
ایده آل و مصاف با بهترین های جهان به وجود آورده بود اما با تعویق 
یک ساله رقابت های المپیک، حالا این دو کشتی گیر فرصت کافی 
برای بازگشت به میادین و رسیدن به روزهای اوج را خواهند داشت. 
در این میان شاید بتوان حضور یزدانی را در المپیک تا حد زیادی 
قطعی دانست اما علیرضا کریمی برای پوشیدن دوبنده تیم ملی 
در وزن 97 کیلوگرم رقبای بسیار جدی همچون محمدحسین 
محمدیان و مجتبی گلیج را پیش رو دارد. حسن یزدانی دارنده 
مدال ه��ای طلای جهان و المپیک نیز در المپیک توکیو رقیب 
سرس��ختی همچون دیوید تیلور، دارنده مدال طلای جهان از 

آمریکا را پیش رو دارد، یزدانی ۲ مرتبه در جام جهانی کرمانشاه و 
رقابت های جهانی ۲۰18 مغلوب این کشتی گیر آمریکایی شده و 
حالا با انگیزه ای دو چندان سعی در جبران این دو شکست دارد. 

تخمین هزینه های تعویق المپیک ۲۰۲۰ برای ژاپن ■
هزینه های تعویق المپیک ۲۰۲۰ 
در توکی��و به خاطر ش��یوع ویروس 
کرون��ا تخمین زده ش��د. ب��ه نقل از 
روزنامه Nikkei ژاپن، تعویق المپیک 
تابس��تانی توکیو که قرار بود س��ال 
جاری می��لادی برگزار ش��ود، برای 
برگزارکنندگان این رقابت ها در سال 
۲۰۲1 هزینه ای معادل 7/۲ میلیارد دلار به دنبال خواهد داشت. 
بر اساس این گزارش، این هزینه به طور کلی برای پرداخت اجاره 
اماکن، رزرو هتل ها و همچنین پرداخت دستمزدهای اضافه برای 
پرسنل و نیروهای امنیتی خواهد بود. المپیک و پاراالمپیک ۲۰۲۰ 
در توکیو با اعلام رس��می کمیته بین المللی المپیک )IOC( با 
توجه به همه گیری جهانی ویروس کرونا به تابستان سال ۲۰۲1 

انتقال یافت. 
بیانیه رئیس اتحادیه جهانی کشتی درباره تعویق المپیک توکیو ■

رئیس اتحادیه جهانی کشتی با ارسال نامه ای توضیحاتی را 
درباره روند جدید مسابقات انتخابی کسب سهمیه المپیک توکیو 
ارائه داد. متن بیانیه نناد لالوویچ به شرح زیر است: با استناد به 
بیانیه مشترک کمیته بین المللی المپیک و کمیته برگزاری المپیک 
۲۰۲۰ توکیو به اطلاع می رساند مسابقات المپیک توکیو تا تابستان 
سال ۲۰۲1 به تعویق خواهد افتاد. این تصمیم اساسا به منظور 
حفظ سلامت ورزشکارانی که قرار است در رقابت های المپیک 
شرکت کنند و در مقیاسی بزرگ تر برای سلامت تمام ورزشکاران 
در جامعه جهانی اتخاذ شده است. قطعا این تصمیم تأثیر بسزایی 
بر ورزشکاران و رقابت های انتخابی پیش رو خواهد گذاشت. ما 
نیز همانند سایر فدراسیون ها منتظر دریافت دستورالعمل های 
کامل تری از دپارتمان ورزشی کمیته بین المللی المپیک هستیم 
تا بتوانیم روند جدید مسابقات انتخابی )المپیک( را برنامه ریزی و 

در اسرع وقت به اطلاع همه برسانیم.

پشت پرده ورود فیفا و AFC به انتخاب سرپرست دبیرکلی فدراسیون فوتبال

چه کسی به دنبال تعلیق است؟
سرانجام المپیک توکیو به تعویق افتاد

به نفع ایران

کی روش برای کاهش دستمزدش پیشقدم شد
سرمربی سابق تیم ملی ایران و کنونی کلمبیا برای کاهش دستمزدش پیشقدم شد. رامون خسرون، رئیس فدراسیون فوتبال کلمبیا خبر داد 
کارلوس کی روش، سرمربی تیم ملی این کشور و دستیارانش خواهان کاهش دستمزدشان در ایام تعطیلات شدند. خسرون در مصاحبه خود عنوان 
کرد: از زمان شیوع ویروس کرونا در کلمبیا، کی روش و دستیارانش با رفتاری جوانمردانه خواهان کاهش دستمزدشان در ایام تعطیلات شدند. 

»تغییر« اینک تکراری ترین واژه در توصیف باشگاهی همچون 
استقلال است؛ تیمی که در یک ماه اخیر 3 سرپرست مدیرعاملی 
داشته و به یک رکورد منفی در این زمینه دست یافته است. اگر 
به چند فصل اخیر این تیم نگاهی بیندازیم؛ چه در بخش ورودی و 
خروجی بازیکنان در فصل نقل وانتقالات و چه در بخش مدیریت و 
کادر فنی با حجم بزرگی از تغییرات روبه رو می شویم و بدیهی است 
در چنین شرایطی آبی ها نتوانند انتظارات هواداران شان را برآورده 
کنند. چیزی که استقلال در خود نمی بیند، داشتن »ثبات« است؛ 
ثبات��ی که اگر در تیم آبی برقرار بود، حداقل یک قهرمانی آورده 
 این باشگاه می شد. شاید هم باید کمی از اختلافات و خودزنی های

پی در پی این تیم کم می شد تا آنها رنگ خوشبختی را ببینند. در 
ادامه تحولات یک ماه اخیر باشگاه استقلال تهران را مرور می کنیم.

خلیل زاده به نفع فتح الله زاده از سرپرستی استعفا کرد ■
علی فتح الله زاده که پس از دوری 6 ساله توانست رأی اعتماد را 
از وزارت ورزش بگیرد و با عضویت در هیات مدیره استقلال، بار دیگر 
به این باشگاه بازگردد، تمام تلاش خود را کرد تا نه به عنوان یکی 
از اعضای هیات مدیره، بلکه به عنوان مدیرعامل انتخاب شود. حتی 
شنیده شد او تنها به عضو هیات مدیره باشگاه بودن راضی نیست و در 
صورت مدیرعامل نشدن می رود که سرانجام 8 اسفند 98 با استعفای 
خلیل زاده از سرپرستی باشگاه و رأی مابقی اعضای هیات مدیره به 
عنوان سرپرست جدید باشگاه انتخاب شد اما این انتخاب تنها 16 
روز بعد به استعفای فتح الله زاده از سرپرستی باشگاه استقلال ختم 
ش��د. حاجی آبی ها که قول ساخت استادیوم 35 هزارنفری، حتی 
آوردن لیونل مسی بعد از 37 سالگی و تزریق پول از طریق دوستان 
متمولش را داده بود، نتوانست با بدهی هایی که هر روز انباشته تر 
می شد، کنار بیاید و به بهانه گرفتاری و مریضی سخت استعفا کرد.

تنها عضو هیأت مدیره استقلال ■
هرچه شب عید نزدیک می شد، خلوتی باشگاه و پرداخت نکردن 
حقوق بازیکنان هم دردسرس��ازتر می شد؛ بازیکنانی که حقوق 
نگرفتند و بدون بردن پولی سر سفره هفت سین نوروز را جشن 
گرفتند. با رفتن فتح الله زاده و استعفای کامران منزوی، دیگر عضو 
هیات مدیره استقلال )البته گویا با استعفای او موافقت نشد( آبی ها 
تنها خلیل زاده را به عنوان عضو هیات مدیره داشتند که می تواند 
برای باشگاه بزرگی مثل استقلال یک ضعف بزرگ به حساب آید.

انتخاب ۲ عضو جدید باشگاه ■
۲ روز مانده به سال جدید، احمد سعادتمند و حجت نظری به 

عضویت هیات مدیره استقلال درآمدند تا وضعیت اسفبار استقلال 
در بخش مدیریتی این باشگاه کمی بهتر از قبل شود.

رئیس هیأت مدیره استقلال کرونا گرفت ■
اس��تقلالی ها که باید به فکر پرداخت بدهی ها و حقوق ماهانه 
بازیکنان خارجی خود می بودند کارش��ان با مبتلا شدن اسماعیل 
خلی��ل زاده به کرونا س��خت تر از قبل هم ش��د. جایی که رئیس 
هیات مدیره دیگر پایش به آمدن به باشگاه هم قطع شد و باید در 

قرنطینه روزگارش را سپری می کرد.
انتخاب پرحاشیه سعادتمند به عنوان مدیرعامل ■

استقلالی ها که مدت ها مدیرعامل نداشتند و باید کسی می آمد 
تا امور باشگاه را بر عهده بگیرد، سرانجام دهم فروردین ماه با انتخاب 
احمد سعادتمند مدیر خود را شناختند. البته در انتخاب مدیر جدید 
حواشی ای هم به وجود آمد. خلیل زاده روز قبل انتخاب سعادتمند، 
نامه ای به عبدالرضا موسوی، عضو مستعفی هیات مدیره نوشت که 
برای کمک به استقلال به این باشگاه بازگردد. از سوی دیگر، فرهاد 
مجیدی با درج استوری و حمایت از موسوی مخالفت خود را با آمدن 
سعادتمند نشان داد. البته اینکه چرا یک مربی در بخش مدیریتی 
دخالت می کند در دنیای حرفه ای بسیار عجیب است، چرا که در هیچ 
کجای دنیا مربی نمی تواند برای رئیسش تصمیم بگیرد. در واقع مربی 
می تواند به نبود امکانات اعتراض کند اما انتخاب مدیر با او نخواهد 
بود. البته موسوی هم دست مجیدی و خلیل زاده را در پوست گردو 

گذاشت و جواب منفی به این درخواست ها داد.
فسخ بودوروف و حمله به سعادتمند ■

نیکولای بودوروف، مدافع بلغار استقلال که با انتخاب فرهاد 
مجیدی به اس��تقلال آمد تنها 5 ماه با آبی ها قرارداد داشت )تا 
پایان این فصل یعنی تا اردیبهش��ت ماه(. البته هیچ گاه توسط 
مدیران سابق حقوق ماهانه این بازیکن پرداخت نشد و همین 
باعث ش��د شنیده شود بودوروف قراردادش را فسخ کرده است. 
البته این مدافع بلغار ستاره ای نبود که به کمک آبی ها بیاید و قرار 
بر این بود اگر عملکرد مثبتی در طول فصل داشت، مدیران با او 
قرارداد جدیدی ببندند که این اتفاق هم هرگز نیفتاد. سعادتمند 
که هنوز نیامده یک بازیکنش فسخ کرد، حالا مورد حمله قرار 
گرفته است. باید دید آیا احمد سعادتمند با توجه به حمله های 
زیادی که از خودی و ناخودی به او می شود، می تواند کارش را 
بخوبی در استقلال ادامه دهد یا او هم می رود. شاید بهترین اتفاقی 
که باید بیفتد تا آبی ها دیگر با واژه »تغییر« غریبه شوند، آشنا 
شدن با واژه »اتحاد« باشد؛ اتحادی که هیچ گاه نه بین هواداران 
و نه بین اعضای باشگاه وجود نداشته و مهم ترین دلیل نتیجه 

نگرفتن تیم شان است.

نگاهی به تحولات باشگاه استقلال در تعطیلات

یالی تغییرات سر

 شنبه 16 فروردین 1399
وطن امروز     شماره ۲893

 امی�ر س�لطانی، معاون باش�گاه اس�تقلال درباره وضعی�ت قرارداد
نیک�ولای ب�ودوروف و دیگر بازیکنان خارجی ای�ن تیم توضیحاتی به 
خبرن�گار »وطن امروز« داد ک�ه در ادامه می خوانید: بودوروف تا تاریخ 
دهم فروردین ماه بابت دریافت مطالباتش به استقلال مهلت داده بود. با 
توجه به شرایط حادی که با شیوع کرونا در جهان به وجود آمده و نبود 
مس�ؤولان اداری در باش�گاه، این پول تا آن تاریخ پرداخت نشد. البته 
با خود بازیکن صحبت کرده ایم و او هم ش�رایط را درک کرد. مش�کلی 
هم وجود ندارد و س�عی می کنیم این هفته طلب او و دیگر بازیکنان را 

پرداخت کنیم. ان ش�اءالله بازیکنان هم به قراردادش�ان پایبند خواهند بود. س�لطانی درباره تمدید قرارداد بودوروف 
تصریح کرد: قرارداد بودوروف با صلاحدید کادرفنی ادامه یا پایان خواهد یافت. هنوز مربی تیم نظری در این باره نداده 
است. معاون باشگاه استقلال درباره اینکه گفته می شود هروویه میلیچ هم تهدید به فسخ قرارداد کرده است، گفت: 
میلیچ هیچ مش�کلی ندارد و همیش�ه هم این بازیکن در مصاحبه ها و استوری های خود گفته است منتظرم تمرینات 

شروع شود تا به ایران بازگردم.

]  کوریره   [

اسکودتو در زمین بی طرف ]   توتو اسپورت  [

آفرین اینتر
]  موندودپورتیوو   [

انقلاب در فوتبال
]  گاتزتا  [

ایبرا، بای بای میلان
]  آ.اس  [

1۲ نفر باقی می مانند

زهره فلاح زاده
خبرنگار ورزشی


